
Zápis z Kolégia dekana FEI STU konaného dňa 6.7.2022 
 
Prítomní: podľa priloženej prezenčnej listiny 
 
1. Rozpočet 
Dekan prof. Oravec otvoril zasadnutie Kolégia dekana, v krátkosti zhrnul proces schvaľovania rozpisu 
dotácie v rámci STU, vysvetlil, ako bola do procesu zapojená Správna rada univerzity a informoval 
členov kolégia o návrhu rozpočtu, ktorý bol predložený zo strany vedenia Akademickému senátu na 
jeho riadne rokovanie, ktoré sa uskutoční 12.7.2022.  
 
Tajomník Miklovič predložil prítomným Návrh rozpočtu FEI STU pre rok 2022. Vysvetlil, k akým 
zmenám pristúpilo MŠVVaŠ SR v metodike rozpisu dotácie. Najvýznamnejšou zmenou v rozpise dotácie 
za rok 2022 bolo vymedzenie účelových finančných prostriedkov pre excelentné výskumné súčasti 
univerzity, ktoré sa sú vyčlenené z podprogramu 077 12, pričom ide o sumu prekračujúcu 1,5 milióna 
Eur. Tieto zdroje musí FEI STU vyčerpať do konca roku 2022 a výkaz o čerpaní týchto prostriedkov 
odovzdať rezortu školstva do 31.1.2023. Vedenie FEI STU v súlade s dotačnou zmluvou zriadilo  Komisiu 
na podporu excelentného výskumu FEI STU (KPEV), ktorá bude zodpovedná za kvalifikované rozdelenie 
týchto prostriedkov na jednotlivé pracoviská fakulty tak, aby bol dodržaný záväzok voči dotačnej 
zmluve. Tajomník Miklovič vysvetlil členom kolégia členenie rozpočtovania príjmov a výdavkov. 
Upozornil na veľké finančné prostriedky prenesené z minulých období a to najmä zo strany ústavov 
a na nízky objem financií plánovaných v oblasti mimorozpočtových prostriedkov. Následne tajomník 
Miklovič predstavil rozpis dotácie na mzdy ústavov v členení prideleného mzdového limitu a jeho 
rozpisu na jednotlivé pracoviská a rozpisu časti účelovej dotácie pridelenej zo strany KPEV vo výške 600 
tis. € Eur super hrubej mzdy vrátane disponibilných prostriedkov ústavov (v prílohe zápisnice).  
 
V diskusii dekan prof. Oravec vysvetlil členom kolégia, akými finančnými prostriedkami disponujú 
ústavy v porovnaní s minulým rokom.  
 
2. ACCORD- revitalizácia interiérových častí budov FEI STU 
Prof. Janíček poverený realizáciou stavby prítomných členov kolégia dekana informoval o aktuálnych 
otázkach stavby: 

- v súčasnosti prebieha realizácia dočasného pripojenia novoinštalovaných aktívnych prvkov 
(kamerové systémy, infotaiment, prístupový systém) za účelom odskúšania nových technológií 
a pre odovzdávací proces, 

- pri realizácii novej strechy nad BC-300 bude preverená a odstránená porucha strechy aj nad 
BC-150, 

- stav zvodov odvodnenia striech a terás v medziblokoch CD a DE bol vyhodnotený ako 
vyhovujúci, 

- prebieha realizácia káblových trás v jednotlivých blokoch, ktorú zabezpečuje  spoločnosť 
ALTRON SK, a.s., 

- na poslednom zasadnutí kontrolného dňa stavby bolo prijaté rozhodnutie, že do konca augusta 
2022 budú k dispozícii všetky posluchárne pre prezenčnú výučbu pre akademický rok 2022/23,  

- kontrola posluchárni bude vykonaná aj za prítomnosti pedagogických prodekanov dňa 
24.08.2022. 
 

3. Zabezpečenie pedagogického procesu na ÚIM 
Doc. Drozda informoval kolégium o prijatí novej docentky na zabezpečenie výučby 
matematiky. Prebehla diskusia o možnostiach zabezpečenia pedagogického procesu na 
Ústave matematiky a informatiky. 
 
 



4. ÚZ Modra-Piesok 
Doc. Donoval informoval kolégium o zámere revitalizovať účelové zariadenie, ktoré je 
situované  v oblasti katastra Modra-Piesok a je v havarijnom stave. Vysvetlil členom kolégia 
majetkové súvislosti. Súčasne predstavil zámer revitalizovať  tieto priestory a vysvetlil 
predpokladané možnosti ich využitia zo strany fakulty. Diskusia bola zameraná na 
administratívny postup samotnej revitalizácie ÚZ. Kolégium dekana dalo súhlasné stanovisko 
k začatiu potrebných administratívnych úkonov a súhlasí, aby fakulta neodpredala uvedenú 
nehnuteľnosť a pokúsila sa ju revitalizovať. 
 
5. ÚZ Nemecká 
Tajomník Miklovič informoval kolégium o súčasnom stave Účelového zariadenia Nemecká, 
v ktorom FEI STU dočasne ubytováva azylantov z Ukrajiny. 
 
 
V Bratislave, dňa 6.7.2022 
 
Zapísal: Mgr. Peter Miklovič, PhD. 
Overil: prof. Ing. František Janíček, PhD. 


